
BRATI POMENI POČETI PODVIGE … 

DEVETOŠOLCI O BRANJU 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Knjige mi nikoli niso bile všeč, saj so mi bile dolgočasne in so 

mi pomenile zapravljanje časa. Sedaj sem nekako prisiljena 

brati in to morda sploh ni slabo, saj sem ugotovila, da so mi 

knjige vedno bolj pri srcu. Ugotovila pa sem tudi, da me bolj 

pritegnejo knjige, ki so napisane po resničnih dogodkih, saj se 

v njih lažje oživim in jih hitreje preberem. Iz knjig se lahko 

naučiš veliko, na primer kako drugi živijo in doživljajo 

življenje, kako se lahko znajdeš v različnih situacijah … Za 

knjige pa si ne vzamemo dovolj časa, saj ta čas raje porabimo 

za telefon ali druge dejavnosti. Pomembno je, da beremo, saj 

tako razvijamo svoj um in širimo svoj besedni zaklad. 

Ela Čeh 

Kot otrok nisem rad bral. Vedno sem se izogibal knjigam, saj 

so se mi zdele dolgočasne. Čez leta se pa je to izogibanje 

prenehalo in začel sem jih brati več in več. Knjige so mi 

začele postajati bolj zabavne in zanimive.  In zadnje čase zelo 

rad berem. Velik vpliv na moj odnos do branja je imela in 

tudi še ima šola, saj me je spodbudila k branju in zaradi nje 

tudi več berem. Branje je zelo pomembno za razvoj 

besednega zaklada in ker se lahko zaradi branja knjig tudi 

lažje izražaš in razmišljaš. Razvija tudi tvojo domišljijo in 

predstavo o stvareh, saj si moraš pri branju potek zgodbe 

predstavljati sam. Pri branju ni negativnih posledic. Je 

odličen način sproščanja in učenja. Menim, da je branje zelo 

pomembno za pridobivanje znanja, boljše domišljije in da je 

zelo dobra dejavnost za zapravljanje prostega časa ter da je 

nekaj, kar bi moral delati vsak. 

Žan Garmuš 

Nikoli nisem rada brala, čeprav je branje pomembno. Ko 

sem bila majhna, sem rada poslušala knjige, ki so mi jih 

brali. Sedaj, v 9. razredu, pa sem začela po dolgem času 

brati za bralno značko. Knjige so mi postale zanimive, 

vendar ne vse. Mislim, da je včasih bolje, da čas zapravim 

za branje kot za telefon. Pomembno pa je tudi, da znamo 

knjigo prebrati tako, da bomo razumeli, kaj nam sporoča. 

Ela Gregor 

Branje je zame zelo pomembno.  

V zadnjih letih sem se v branje knjig precej zaljubila. V branju uživam, seveda če imam v roki 

knjigo, ki me pritegne in me kaj novega nauči. Pomembno je zato, ker nam pomaga, ne samo v 

življenju, ampak tudi pri spisih v šoli, pri nastopanju in še več. Seveda se je lotiti branja zelo težko, 

ampak ko enkrat začneš brati, te lahko knjiga, tako rečeno “privabi”, k njej se boš hotel vračati 

znova in znova. Kot sem že prej omenila, te lahko knjige marsičesa naučijo. Toda velikokrat mi za 

branje zmanjka časa, saj ta čas porabim za stvari, ki me težko naučijo kaj novega, kot je npr. 

telefon. Toda opažam, da se zadnje čase raje vračam k knjigam kot pa k telefonu. 

Nika Palko 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Moje mnenje o branju se je skozi leta zelo spreminjalo, a danes mi veliko pomeni. 

Tudi bralni okus se mi je zelo spremenil, še lani poleti sem brala samo ljubezenske 

knjige, trenutno pa me najbolj zanimajo tiste, ki govorijo o človekovem 

razmišljanju, duševnem zdravju … Najraje berem pred spanjem, ker se tako umirim 

in lažje zaspim. Menim, da je branje izrednega pomena, z njim razvijamo možgane, 

razum, koncentracijo, iz knjig se ogromno naučimo, lahko pa beremo tudi za 

sprostitev. Odkar več berem, opažam, da tudi lažje pišem spise in se bolje izražam. 

Seveda pa se moram včasih prisiliti,  saj če v roki nimaš knjige, ki ti je zanimiva, je 

lahko zelo dolgočasno, ali pa sem samo preprosto lena in čas zapravim na drugih 

stvareh, kot je telefon. Brati moramo več in ne smemo pustiti, da branje knjig 

izumre.  

Neja Pesičer 

 

 

Branje se mi zdi zelo pomembno. Najbolj zato, ker te vsaka knjiga nauči 

nekaj novega, hkrati pa ti pomaga razvijati svoj razum. Jaz najraje berem 

knjige o zgodovini, saj po vsaki še bolj cenim svoje življenje. Kot mlajša 

nikoli nisem rada brala, nobena knjiga mi ni bila zanimiva in ni mi bilo 

všeč, da je trajalo tako dolgo, da sem izvedela konec. Pri branju moraš 

imeti veliko koncentracije, saj ti drugače misli kar uidejo in na koncu 

sploh ne veš, kaj si prebral. Knjige imam vedno raje, spoznala sem 

njihov namen in postala bolj potrpežljiva. Še vedno pa mislim, da bi si 

morala za branje vzeti več časa in odstraniti dejavnike, ki me pri tem 

ovirajo. Tako se bi lahko še bolj poglobila v branje in nadgradila svoj 

domišljijski svet. 

Maša Ognjanovič 

Branje se je zame zelo pomembna stvar, saj razvija domišljijo in besedni zaklad 

in omogoča  boljše razvijanje možganov. Medtem ko berem, zelo uživam. Zelo 

rada berem pustolovske in poučne knjige. Branje knjig je zame kot hobi, ker v 

prostem času berem. Kadar gremo z družino na morje, vedno vzamem zraven 

kakšno knjigo. Iz knjig se vedno kaj novega naučim. Za branje knjig nimam 

toliko časa, kot bi ga rada imela, saj me omejujejo druge obveznosti. Ampak 

sem res vesela, da znam brati in pisati in se mi zdi zelo pomembno, da se lahko 

sporazumevam z ostalimi. 

 

Neja Hribernik 



 

  

Kot otrok sem knjige oboževala. Mami mi jih je 

morala vsak večer pred spanjem brati. Nato pa 

sem na branje knjig skorajda pozabila in sem jih 

brala le zaradi šole. Četudi nisem največja 

ljubiteljica branja, vendarle kdaj pa kdaj vzamem 

knjigo v roke in berem. Priznam pa, da jih zdaj 

berem še premalo. Beremo pa ne le knjige, ampak 

tudi časopise, revije, na sploh pa besedila oziroma 

članke na spletu. Branje je res ena izmed 

najpomembnejših dejavnosti, ki nas spremlja skozi 

vse življenje. Omogoča nam pot do širšega znanja, 

razumevanja sveta okoli nas, razvija domišljijo in 

obogati naš besedni zaklad. Branje pa nima le 

izobraževalnih vrednosti. Mnogi ljudje berejo, da 

se sprostijo in pobegnejo iz realnega sveta in 

odmislijo skrbi. Branje mi je zagotovo bolj prijetno 

sedaj, saj si lahko sama izberem temo knjige in ne 

berem le o princeskah in ponijih. Najraje imam 

romantične knjige in knjige po resničnih dogodkih, 

saj ne le da ti dajo veliko misliti, ampak ti lahko 

predstavljajo tudi krute momente, ki jih je nekdo 

preživel. Dandanes lahko vsak najde svoj tip knjige 

in se potopi vanjo. Pomembno je brati, saj iz knjig 

lahko izvlečeš življenjske nasvete. 

 

Urška Paradiž 

Branje je pomembno za otroke, ki odraščajo, saj razvijajo svoj besedni zaklad in znanje. 

Knjige res vzamejo čas, a ko začneš brati in ko stopiš v domišljijsko dimenzijo, ne moreš 

odnehati. Knjige nas tudi učijo. Izvemo marsikaj novega in dobimo drugačen pogled na 

svet. Dandanes otroci res ne morejo zbrano brati, saj jih pri tem ovira tehnologija.  Po 

resnici povedano, jaz nerad berem. Težko berem in včasih se večkrat zgubim. Tudi zaradi 

disleksije. A sem se odločil, da bom tehnologijo dal na stran in bral knjige, ki me 

veselijo. Po vsakem branju knjige se počutim kot zmagovalec. Telefon uporabljam manj 

kot nekoč. Uporabljam za pogovor in za šolo.  

Jure Leskovec 



 

  

Branje je zame kar pomembno, saj s tem pridobim več besednega zaklada, razširim svoje 

razmišljanje, dobim več znanja in pomaga pri razvijanju možganov. Sama rada berem 

najstniške knjige, ki govorijo o ljubezni, družini, raznih problemih in predvsem, da 

vsebujejo dramatične in napete dogodke. Takšne knjige sem v zadnjem času veliko 

prebirala in ugotovila, da me zelo pritegnejo. Zdaj ne berem veliko, le kar je nujno, 

berem samo za bralno značko in domače branje. Boljše bi bilo, da bi se sama lotila 

kakšne knjige in ne samo teh za šolske obveznosti. Moja ljubezen do branja se je v 

zadnjem letu zmanjšala, ker sem sčasoma postala lena in prosti čas namenim drugim 

stvarem, kot sta telefon in računalnik. Včasih pa preprosto ni časa zaradi treningov. Po 

svetu se je branje res zmanjšalo ravno zaradi tehnologije, zato pa se odrasli trudijo, da bi 

nas ponovno pritegnili k branju in da bi se zanimanje za to spet povečalo. 

Melinda Mori 

Branje je zelo pomembno zaradi različnih stvari. Ena je zagotovo pridobivanje 

dobrega besednega zaklada ali pa urjenje naših možganov. Branje je tudi 

najboljše zapravljanje prostega časa. Z branjem pridobivamo veliko splošnega 

znanja, ki nam pride prav v vsakdanjem življenju. Slabosti je v branju malo, 

mogoče le nočne more ali pa da preveč bereš knjige in nimaš časa za druge 

stvari. Rad berem knjige o vojnah ali pa kakšne detektivske knjige, saj je na 

koncu vedno zelo napeto in zanimivo. Iz knjig se naučim živeti, kako se spopasti 

z raznimi težavami in kako moram ceniti svoje življenje. Jaz osebno nimam 

veliko časa za branje knjig, ampak z veseljem preberem kakšno. Eden glavnih 

faktorjev pri pomanjkanju časa za branje  je pri meni telefon, saj včasih 

preživim preveč časa za telefonom, ampak se je  čas na telefonu pri meni v 

zadnjih 2 mesecih znižal za vsaj polovico. 

Jon Vinšek 

 

Branje je zame ena izmed pomembnejših stvari in za vse bi moralo 

biti, saj širi naš besedni zaklad, razvija kritično mišljenje, širi 

domišljijo in izboljšuje koncentracijo. K branju so me navdušile 

izjemno zanimive knjige in misel, da vsak, ki bo za menoj prebral to 

knjigo, jo bo jemal čisto drugače, saj si vsi ustvarimo drugačno sliko in 

si stvari drugače predstavljamo. Moje branje se je v zadnjih letih zelo 

izboljšalo, začela sem dojemati, da so knjige ključ do modrosti in 

znanja. V šoli mi je najbolj všeč, ko si lahko sami izberemo knjige, saj 

si vsi izberemo takšne zvrsti, ki so nam najbolj všeč. 

Mia Skobir 


